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Hei,

Fylkesordføreren skisserte i fylkestinget 5.mars at hun ville ta et initiativ til fylkestinget i juni med en sak knyttet til
tilbakekalling av godkjenning av friskoler overfor utdanningsdirektoratet. Det er imidlertid uklart om dette gjaldt
konkret Akademiet og Bergen private gymnas, eller om det var generelle kriterier for når fylkeskommunen skulle gå til
dette drastiske skrittet å anbefale at en godkjenning ble trukket tilbake. 

Fylkeskommunen fører ikke tilsyn overfor friskolene. Dette gjøres av utdanningsdirektoratet og fylkesmennene. Vår
dokumentasjon må da baseres på andre instanser som har selvstendig myndighet til sanksjonering. 

Spørsmål:

1. vil saken til fylkestinget innebære generelle rutinger og retningslinjer eller basere seg kun knyttet til nevnte friskoler?

2. mener fylkesrådmannen at fylkesmannen og utdanningsdirektoratet ikke gjennomfører tilstrekkelige tilsyn og
sanksjonerer hardt nok overfor friskolene?

Tor Andre Ljosland, KrF


